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email: bogdan[at]iar.pl 

Do: Minister Edukacji Narodowej 

Pani Anna ZALEWSKA 

Ministerstwo Edukacji Narodowej 

al. J. Ch. Szucha 25 

00-918 Warszawa 

Sygn. BS.w.21.2017 Dnia 02 czerwca 2017 r. 

TEMAT: Wniosek w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej 

Szanowna Pani Minister, 

 

W związku odpowiedzią Ministerstwa na interpelację 12162 oraz działając na podstawie zapisu 

art. 2 ust. 1 i 2 oraz art. 10 ustawy o dostępie do informacji publicznej, zwracam się do Pani 

uprzejmie z wnioskiem, o przedstawienie mi następującej informacji publicznej: 

1. łączne liczby etatów nauczycielskich w kraju wg stopni awansu uwzględnione przy podziale 

części oświatowej subwencji ogólnej na rok 2017 (wg SIO - stan wrześniowy 2016), 

2. łączne liczby etatów nauczycielskich w kraju wg stopni awansu „uwzględnione” przy projekto-

waniu części oświatowej subwencji ogólnej na rok 2017 - wg art. 28. ust. 1 ustawy o dochodach 

jednostek samorządu terytorialnego. 

3. Dlaczego odpowiednio ww. liczby etatów tak znacznie się od siebie różnią? 

4. Skąd wynika tak wielka różnica pomiędzy stwierdzeniem MEN, że „Dane z SIO wg. 31 marca 

2017 r. wstępnie potwierdzają słuszność założeń przyjętych do planowania subwencji do 

budżetu na 2017 r. Według nowszych prognoz zakłada się, że średniorocznie w 2017 r. będzie 

490,1 tys. etatów nauczycieli”, a łączną liczbą etatów nauczycielskich, o której mowa w pkt. 1? 

Wnioskowane informacje proszę przesłać bez zbędnej zwłoki na adres bogdan[at]iar.pl. 

 

Z niskimi ukłonami, 

/-/ 

  dr Bogdan Stępień 

 

Do wiadomości: 

- Pan poseł Grzegorz Furgo. 


